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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α

Από το πρακτικό 23/2012 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου

ΘΕΜΑ 38  ο  :   “Ενημέρωση και συζήτηση για το έργο Δίκτυο Οπτικών ινών της πόλης 
των Φαρσάλων του Ε.Π. Κοινωνία της Πληροφορίας του Κ.Π.Σ. 2000 – 2006 (αίτηση Δ.Σ. 
Καπετάνου Χρήστου – εξ αναβολής)”. 

Στα Φάρσαλα και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα Παρασκευή 21 Δεκεμβρίου 2012 και

ώρα 8 μ.μ. συνήλθε σε συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Φαρσάλων, μετά από την με αριθμό

21922/17-11-2012  έγγραφη  πρόσκληση  του  Προέδρου  (άρθρο  67  του  Ν.  3852/2010),  για

συζήτηση και λήψη απόφασης στο παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης.

Πριν από την έναρξη της συζήτησης του παραπάνω θέματος ο Πρόεδρος διαπίστωσε

ότι από τα 27 μέλη του Δ.Σ. ήταν:

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ   

Αντωνιάδης Ν  ικόλαος (Πρόεδρος)                                                          

Μπαμπανίκας Δ. -Παπαγεωργίου Χρισ. -Χατζημήτρος Αν. -Δερλός Κ.  -Τριανταφύλλου Ν. 
Ταστεμίρογλου Σ. Νικολάου Β. -Τσιάμπας Σ. -Αγγελακόπουλος Δ. Γεώρ. -Δασκαλόπουλος Δ. 
Τεριζής Ευσ. -Συροπούλου Δ. Παντούδης Ι. -Φεγγίτης Δ. -Αγγελακόπουλος Κ. Γεώρ. 
Γκατζόγιας  Ν. -Κατσιαούνης Ε. -Μπαλατσός Ε  -Γιαχνής Κ. -Πουλαράκης Σ. & Νταφόπουλος Γ. 

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ   Μολόχας Ασ. -Ίφου Μ. & Γκίζας Δ. αν και κλήθηκαν νόμιμα δεν
παραβρέθηκαν.

Οι δημοτικοί σύμβουλοι  Καπετάνος Χ. & Θεοχάρης Τρ.  απουσίαζαν κατά τη συζήτηση

του θέματος.

Ο  Δήμαρχος  κ.  Αριστομένης  Καραχάλιος προσκλήθηκε  και  παραστάθηκε  στη

συνεδρίαση.

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο Ευάγγελος Μπετχαβάς δημοτικός υπάλληλος για

την τήρηση των πρακτικών.

Αποχωρώντας  από  τη  συνεδρίαση  μετά  τη  συζήτηση  του  2ου  θέματος  ο  δημοτικός

σύμβουλος Καπετάνος Χρήστος δήλωσε ότι για το παραπάνω θέμα ενημερώθηκα σχετικά από

τον Πρόεδρο του δημοτικού συμβουλίου και δεν υπάρχει λόγος συζήτησης.

Παρ' όλα αυτά ο Πρόεδρος κάλεσε την Ειδική Συνεργάτιδα του Δημάρχου κα Γκουτζαμάνη

Βασιλική να κάνει μια σχετική ενημέρωση στο σώμα και η οποία έγινε.
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Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Αφού έλαβε υπόψη του:

1) Την δήλωση του δημοτικού συμβούλου Καπετάνου Χρήστο και 

2) Την ενημέρωση από την  Ειδική Συνεργάτιδα του Δημάρχου κας   Γκουτζαμάνη Βασιλική

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι  ομόφωνα

Έκρινε χρήσιμη και ικανοποιητική την ενημέρωση.

,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,

σα πήρε αύξοντα αριθμό 398/2012. 

  Αφού συντάχθηκε και αναγνώστηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται ως ακολούθως:

   Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                        ΤΑ ΜΕΛΗ

Νικόλαος Αντωνιάδης                                                                  (ακολουθούν υπογραφές)

Ακριβές Αντίγραφο

Φάρσαλα 23-12-2012

Ο   Π ρ ό ε δ ρ ο ς

Νικόλαος  Αντωνιάδης

Σελίδα 2 από 2


